

Ref.: HO 19\3\2020\
Date: 24 March 2020

الرقم: م ر 2020/3/19 / 302
التاريخ: 24 مارس 2020

Customs Notice No. (3) of 2020

إعلان جمركي رقم (3) لسنة 2020

Procedural facilitations for clearance companies to ensure business continuity of the Remote Customs Clearance Mechanism

تسهيلات إجرائية لشركات التخليص لضمان استمرارية الأعمال لآلية التخليص الجمركي عن بعد لأغراض الطوارئ

To facilitate trade movement and flow and in order to maintain safety of the customers of RAK Customs Department under the prevailing situations associated with the spread of Novel Corona virus (Covid-19), it has been decided that:

تسهيلاً لسير الحركة التجارية وحفاظاً على سلامة متعاملي دائرة جمارك رأس الخيمة في الأوضاع الراهنة لتفشي فيروس كورونا المستجد فقد تقرر التالي:

1. The customs clearance companies will be granted the authority to issue the Importer code until further notice.
2. The validity of customs broker\representative cards (if due to expire) will automatically be extended for 3 months as from the date of issue of this Notice. The renewal delay charges (AED 50 per month) will be waived.

1. منح شركات التخليص الجمركي في المراكز الجمركية خاصية إصدار رمز المستورد حتى إشعار آخر.
2. تمديد صلاحية انتهاء بطاقة المندوب /المخلص جمركي لمدة 3 شهور (حال انتهائها) من تاريخ إصدار الإعلان معفاة من رسوم تأخير التجديد (50 درهم لكل شهر).

For your information and necessary action as required;

للتفضل بالعلم واتخاذ ما يلزم؛

Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi

Director General

د. محمد عبد الله المحرزي

المدير العام

